
 

 

Referat nr. 68 fra bestyrelsesmøde den 29. februar 2016 

 

Tilstede: Arne, Frank, Ole, Kurt, Tonny, Lisbeth 

Afbud: Daniel 

Dirigent: Arne 

Referent: Lisbeth 

 

Dagsorden: 

     1.   Godkendelse af referat 

     2.   Orientering fra formanden 

     3.   Indkomne klager 

     4.   Orientering fra øvrige bestyrelsesmedlemmer 

     5.   Ting til drøftelse/beslutning 

     6.   Eventuelt 

 

Ad. 1:     

Referat nr. 67 fra 25. januar 2015 er godkendt. 

 

Ad. 2:  

Arne byder velkommen. 
 
Første punkt i formandens orientering er igen de tidligere omtalte koldvandsmålere, som skal 
opsættes i en del af afdelingens boliger – det er dags dato meddelt, at man på onsdag 
begynder at kigge på hvilke forskellige muligheder der er. Varmekontrollen og 
ingeniørfirmaet sender det herefter i udbud. 
 
Vedrørende udskiftning af komfurer, så har Allan Kirch overtaget igangsættelse af dette. 
 
 
 



Der er kommet bekræftelse fra Landsbyggefonden (LBF) om modtagelse af afd. 3´s 
helhedsplan. LBF forbeholder sig ca. 1 års behandlingstid. 
 
De tidligere omtalte trailerknopper til parkeringspladsen v. Bakkevej 40 – 42 ligger nu klar til 
opsætning. 
 
Arne og Kurt tager med på dette års besigtigelsestur. 
 
Siden sidste møde har der været 6 fraflytninger og ligeledes 6 tilflytninger i afdelingen. 
 
 

Ad.3:  
 
I perioden fra sidste møde og til nu, er der indkommet 6 klager fra forskellige beboere i 
afdelingen: 
Viaduktvej - larm, høj tale + råben 
Viaduktvej – meget larm de seneste 2 weekender 
Viaduktvej – banken på vægge og rør 
Viaduktvej – der rykkes i rørene 
Frank Rygårds Vej – der er hund i boligen 
Frank Rygårds Vej – der er hund i boligen  
 
 
Ad.4: 
 
Lisbeth – det er fortsat et problem med bilkørsel på flisegangen ind til hovedindgangen og 
tværs over græsplænen ved fælleshuset. 
 
Tonny – der parkeres fortsat ved Stationsvej 57. Og er det på sin plads at der holder knallerter 
i cykelkælderen under Stationsvej 55 – 57? 
 
Kurt – fortæller at hans garage på Frank Rygårds Vej er utæt og det er hans fornemmelse, at 
det måske kan gælde flere af garagerne. Der bør kigges på det, så der ikke opstår skader og 
måske svamp.  

- Hoveddøren i deres opgang larmer ret meget når den lukker 
- Der er efterladt ramme, plader m.v. til et billardbord i cykelkælderen under Frank 

Rygårds Vej 8 
- Problemer med en bil som ofte er parkeret lige udenfor hoveddøren v. Frank Rygårds 

Vej 10. 
Frank undersøger muligt samarbejde med p-selskab i forhold til sidstnævnte af Kurts 
kommentarer. 
 
Ad.5: Intet 
 
 



Ad.6:  
 
Næste møde mandag d. 4. april 2016, kl. 17 – hvor Lisbeth giver ”en bid mad” i anledning af 
fødselsdag. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 

Lindholm, 29. februar 2016 

 

_________________                         _________________                  _________________ 

Arne Olesen   Ole Christiansen             Lisbeth Glud 

 

 

_________________   _________________              _________________  

Kurt Ørvad Jensen  Tonny Larsen                                Daniel Pullen 

 

 

_________________  

Frank Hansen 


